
   

 

   

 

SLOVA NA ÚVOD  

 
Milí žáci, učitelé a všichni , kdo čtete náš časopis! 

 Po roce jsme tu zase s dalším vydáním! V letošním soupisu shrneme vše, 

co se za tento školní rok událo a že toho nebylo málo! V tomto čísle 

najdete články o akcích naší školy, hádanky, omalovánky a další…Jak už 

vám asi došlo, sepisujeme to, my deváťáci! Do devítky nás došlo 13. 

Všichni doufáme, že se vám tento časopis bude líbit! Přejeme příjemné 

čtení ! ☺ 

 

                    -Beáta 

  



   

 

   

 

Naši prvňáci 

 

  



   

 

   

 

Praha-výlet už v září!!! 
Od 5. do 7. září 2022 jsme byli v Praze. Navštívili jsme: Letiště Václava 

Havla, Orloj, Petřínskou rozhlednu, Karlův most, Katedrálu sv. Víta, 

Pražský hrad a Vyšehrad. Byli jsme ubytováni v trio kempu na okraji 

Prahy. Ve volné zábavě jsme si objednali jídlo a procházeli chatky. Po 

večerce jsme dělali blbosti (házeli jsme kebab z chatky do chatky, 

vypínali jsme si teplou vodu, navzájem jsme si dělali naschvály). Výlet byl 

pro nás zážitkem, který se nám líbil. 

  Patrik

 

  



   

 

   

 

Halloween 
21.10.My deváťáci jsme si připravili program pro mladší děti. Cílem 

programu bylo, aby plnily strašidelné úkoly. Myslím, že se nám to 

povedlo, a pořádně jsme je postrašili.  

• 1.stanoviště-tref netopýra-Matěj, Tobias 

• 2.stanoviště-strašidelné puzzle-Martin, Petra 

• 3.stanoviště-strašidelný hrad-Patrik, Adam, Aleš 

• 4.stanoviště-Krvavá pavučina-Beáta, Sandra 

        

  

-Patrik 



   

 

   

 

 



   

 

   

 

 

  



   

 

   

 

 

Mikuláš  
A už je to zase tady, Mikuláš opět klepe na dveře tříd prvního stupně. 

Většinou se za něho přestojí nejvyšší žák (to jsem byl já). Andělé jsou pro 

holky a čerty předvádí zbytek třídy. 

 Druhou vyučovací hodinu jsme navštívili prvňáky. Smáli se, báli, někteří 

zpívali písničky. Četl jsem z knihy hříchů, andělé rozdávali pytlíky se 

sladkostmi a čerti strašili děti.  O přestávkách jsme se schovali v malé 

tělocvičně, aby nás děti neviděly. 

Musím se přiznat, že při vystoupení jsem byl nervózní. Měl jsem strach, 

nechtěl jsem před všemi vypadat blbě. 

 Nakonec si to všichni užili a děti prvního stupně mi doteď říkají Mikuláši. 

     

- Matěj 



   

 

   

 

 

  



   

 

   

 

Vánoční turnaj 
2. února                                                        

Účastnili se všichni žáci druhého stupně. I přes rozdíl v letech bojovali až 

do konce a napínavé to bylo po celou dobu. Nejvíc nás zaujala vybíjená 

proti osmákům. Nakonec to pro nás dopadlo dobře 

a vítězství jsme oslavili chutným dortem. Dále se soutěžilo: šplh 

na tyči, skok přes švihadlo, skok z místa, přetahovaná. 

Jak jsem to viděl já 

Většinu doby jsem jenom fandil svým spolužákům a pomohl jsem  

i ve vybíjené. Dal jsem do toho, co nejvíc jsem dokázal. Nakonec jsem byl 

rád za naši výhru. Z odměn jsem měl také radost, protože jsem dostal 

notes a dal jsem si i kus sladkého dortu, který nám upekla naše třídní. 

Myslím si, že bychom vyhráli klidně i za rok, ale to už budeme někde 

jinde.                   

                                                                                                              

 

 

Názory spolužáků 
Byl to stres, obava, deprese, ale nakonec jsme vyhráli. - Aleš 

Nudila jsem se tam, ale bylo to dobré, protože jsme neměli vyučování a 

vyhráli jsme to na pohodu =). - Petra 

Za mě byl turnaj dobrý, měl jsem obavy, že kapitána prohrajeme,  

ale nakonec jsme vyhráli. Dost jsem si to užil. -Matěj 

Myslel jsem si, že tento rok nevyhrajeme, protože osmáci byli  

ve velké přesile. - Jan 

Vánoční turnaj se mi líbil. Všichni jsme pracovali, táhli za jeden provaz. 

Hráli jsme čestně a férově. -Adam 



   

 

   

 

Vyhráli jsme to, takže to bylo nejlepší. Bylo to jako každý rok. - Patrik  

Výhru jsme si zasloužili. Nakonec to bylo dobrý. - Patrik 

Stresy po přetahované. Obával jsme se prohry po druhém místě  

v přetahované, ale nakonec jsme to dali. - Daniel 

Čekal jsem, že přetahovaná bude jednodušší, ale nakonec to bylo dobrý. 

- Tobias 

Turnaj mě bavil. Kapitán byl docela těžký, ale nakonec jsme to uhráli a 

dort byl nejlepší. - Beáta 

Bylo to super a velice mě bavily výhry. - Sandra 

Nemám názor. -Tomáš                                                                    - Martin 

     

  



   

 

   

 

FVTP  
Do Lanškrouna postoupilo pět dětí s projekty:  

Kvašené zelí rodinný poklad: Prokop Lidmila 

Chov drůbeže: Adam Vlach  

Zastav zlo: Beáta Filová, Sandra Havlíčková  

Měření teplot: Karolína Graciasová  

A do Pardubic postoupili tito žáci:  

Beáta , Sandra   

Adam Prokop  

 

Pocity všech soutěžících: 

( Sandra + Beáta vytvořily společný projekt )  

 Beáta: Okresní kolo bylo strašné. Nesedl nám hodnotitel a vše 

zkritizoval… Nakonec jsme postoupily do krajského kola. Od paní uč. 

Veselé jsme všichni dostali čokoládky na nervy, já měla ten den ještě 

narozeniny<3 

Sandra: Krajské kolo už bylo lepší, hodnotitelé k nám chodili dost! Ale 

přišlo mi zdlouhavé. To čekání se mi zdálo nejhorší. Při vyhlášení došlo k 

překvapení. Dostali jsme cenu děkana filozofické fakulty 

v Pardubicích!!!  

Obě dvě jsme byly velmi šťastné.  



   

 

   

 

Adam: Lanškroun-  nuda a dlouhá doba, a proto jsem nevěřil že postupuji   

dále . V Pardubicích  jsem byl vystresovaný,  o to víc  přišlo ohromení z 

mého  umístění. Členové poroty mě zavolali na podium a oznámili mi, že 

můj projekt vyhrál . Za odměnu odjedu na týdenní studijní stáž do 

Francie. Tak tomu jsem  vůbec nevěřil, ale je to tak!!!  

Své zkušenosti předávám kamarádům na naší škole, ale i v Letokruhu 

v Letovicích. Dětem říkám, jak se správně starat o zvířata, jak se chystat 

na výstavy drobného zvířectva. Kroužek není jen o zvířatech, ale i o 

myslivosti a také o rostlinách. 

-Adam 



   

 

   

 

 



   

 

   

 

Uklízíme Česko 
Bylo úterý 11. dubna a my z druhého stupně jsme šli uklízet v deštivém 

počasí. A dokonce jsme se jednou museli schovat pod stromy. 

Nálezy: 
dva CD disky  

jeden zapalovač 

plechovky - moc 

pet láhve - ještě víc 

látky - hadry 

plasty – zbytky aut, kelímky, lžičky, atd... 

sklo – pivo, alkohol, sklenky  

igelitky - tašky, sáčky 

slupky – od pomeranče, jablka, hrušky  

cigarety – spousta 
LIDI, PŘEMÝŠLEJTE UŽ!!! 

Odměna 

Asi o 2 až 3 dny jsme pozdě ji dostali poděkování za účast uklízíme 

Česko. 

Jan 



   

 

   

 

 



   

 

   

 

Reprezentace: ZŠ Vítějeves  
12. 4. - fotbalová utkání     

Patrik Říkovský: (záložník)                            Natálie Reslerová: (obránce) 

Saša Resler: (obránce)                                   Aleš Kollmann: (brankář) 

Patrik Šlauf: (obránce)                                   Prokop Lidmila: (záložník) 

Tobias Šlauf: (útočník)                                   Jindřich Štěpánek: (obránce) 

Jakub Straka: (útočník)                    

 

  



   

 

   

 

 

Pocity účastníků:  

Saša: Měli jsme velkou konkurenci, ale i přesto jsem si to užil. 

Patrik Š: Bylo to dramatické a agresivní. 

Aleš: Fotbal mě bavil, ale čekal sem že toho chytím více... 

Natálie: Místo školy to bylo fajn, až na Tobiase, který měl nervy. 

Jindra: Bavilo mě to, protože jsem dlouho nehrál fotbal. 

Prokop: Moc se nám nedařilo, ale fotbal mě bavil. 

Tobias: Byl jsem agresivní, ale jinak jsem si to užil. 

Jakub: Bavilo mě to. 

 

Bodová tabulka zápasů:  

 

            

-Patrik 



   

 

   

 

STŘEDNÍ ŠKOLY A PŘIJÍMAČKY 
Tenhle školní rok byl velice náročný - přihlášky na střední školy! Letos nás 

deváťáků bylo nejvíce za poslední roky! A my se báli, že se nedostaneme na naše 

vysněné školy. 

Přijímačky nebyly snadné, navíc byl velký počet deváťáků. Letos dělalo přijímací 

zkoušky cca o deset tisíc dětí více než minulý rok. Tyto silné ročníky budou 

přetrvávat i další roky.  

Takže doporučujeme se připravovat. 😉  

Z naší třídy vykonávalo přijímačky 7 žáků. Shodli jsme se, že první termín 

matematiky byl příšerný oproti druhému. U češtiny byli oba termíny tak stejně 

těžké. Ale i tak jsme to všichni zvládli krásně. <3 

NAŠE STŘEDNÍ ŠKOLY 
Tady si můžete přečíst, kde nás čeká nová etapa našeho života. 

Beáta Filová - Obchodní akademie Svitavy 

Sandra Havlíčková - SPgŠ Boskovice, obor Předškolní a mimoškolní pedagogika 

Patrik Hlouš - Střední zdravotnická škola Svitavy 

Aleš Kollmann - SPŠCH Pardubice, obor Požární ochrana  

Matěj Mužík - SOU Svitavy, obor Mechanik plastikářských strojů  

Petra Oujezdská - Obchodní akademie Polička 

Martin Chladil - Střední průmyslová škola elektrotechnická a Obchodní 

akademie Mohelnice 

Patrik Říkovský - SOŠ a SOU Polička, obor Kuchař-číšník  

Tobias Šlauf - SOŠ a SOU Polička, obor Kuchař-číšník  

Adam Vlach - Odborné učiliště Chroustovice, obor Chovatel zvířat  

Daniel Jurka - SOU Charbulova Brno, obor Řezník 

Jan Šudoma - SOU Svitavy, obor Mechanik plastikářských strojů   

Tomáš Skála - Masarykova střední škola Letovice, obor Zedník            Sandra 



   

 

   

 

 

NAROZENINOVÁ OSLAVA 
S deváťáky se vždycky snažím jednat férově a upřímně. Na jejich otázky 

jim ochotně ráda odpovím. Mí žáci o mně vědí opravdu hodně. Mimo 

jiné, kdy mám třeba narozeniny. 

V den mých narozenin jsem šla jako obvykle učit dějepis do devítky. Ve 

sborovně posbírám učebnici, sešit, třídní knihu, penálek a vyrážím. 

Prosklené dveře jsou jiné. Vidím mnoho různobarevných fáborků, které 

zakrývají výhled do místnosti. S mírnou nervozitou kouknu dovnitř, 

rozhrnuji fáborky a … nestačím se divit. Přede mnou stojí úplně všichni, 

na stole dort s hořící fontánou, s láskou upečené muffiny, všude 

nádherné balónky s popiskem „Všechno nejlepší“. Nezapomněli ani na 

přípitek – šampaňské (samozřejmě to dětské).  Do toho z repráku zní 

písnička od mého oblíbeného zpěváka – Marka Ztraceného. Všechno 

připraveno na oslavu narozenin, která se již podruhé stala 

nezapomenutelnou. 

Ještě jednou, DĚKUJI, DĚKUJI, DĚKUJI!!!       p.uč. Tereza Štěpánková 

 



   

 

   

 

Stavba vyvýšených záhonů 
Super nápad: Umístění vyvýšených záhonů ve školní zahradě?! Neváhalo se 
a hned se sehnal všechen materiál na stavbu. Nejstarší žáci naší školy, tedy 
my deváťáci a osmáci, jsme začali postupně vyrábět záhony. Pan Zdeňek 
Lžíčař z Horního Poříčí nám věnoval nařezaná prkna v požadované délce (moc 
děkujeme). Práce se nám všem docela dařila, tak jsme sestavili čtyři záhony.  
Další důležitou činností bylo připevnění pletiva a krytiny zevnitř záhonů, aby 
kořeny rostlin zůstaly uvnitř. Nějaký přírodní podklad nesměl chybět. 
Posbírali jsme větvičky, nějakou hlínu z lesíku za školou a celý kompost 
V době vydání tohoto Občasníku by v záhonech měly být jahody a salát, 
ředkvičky, hrášek a mrkev. Zde můžete vidět, jak záhony vznikaly:

 



   

 

   

 

 



   

 

   

 

 
 



   

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Procvičte si také něco z angličtiny ! 😊 

 



   

 

   

 

 

Vybarvi! 

  



   

 

   

 

 

 

 

  



   

 

   

 

 

 



   

 

   

 

 

 

 

  



   

 

   

 

 

                                   

 

  



   

 

   

 

 

 

 



   

 

   

 

 



   

 

   

 

 

  



   

 

   

 

 

 

 

  



   

 

   

 

 

 

 



   

 

   

 

 

 

 



   

 

   

 

 

  



   

 

   

 

 

 

  



   

 

   

 

 

 

  



   

 

   

 

 

Poznej pohádku podle obrázku! 



   

 

   

 

,,Křížový” výslech s paní učitelkou 

Křížovou  
Proč právě ,,křížový ‘’výslech s touto učitelkou ? Paní učitelka 

Křížová se k tomuto přímo nabízela jejím příjmením. Křížový 

výslech se tomu říká, protože účástníci výslechu si sednou do 

kříže a navzájem se vyptávají na otázky... 

1. Jak jste se dozvěděla o naší škole? 

   Díky paní učitelce Hromádkové 

2. Jak jste se stala učitelkou? 

Odjakživa mě bavila práce s dětmi a chtěla jsem nadále 

s dětmi pracovat. 

 

3. Co jste měla ve škole za známky? 

Samé jedničky! 

4. Nějaké průšvihy na ZŠ? 

Opisování ve druhé třídě. 

5. Proč jste šla studovat pedagogickou školu? 

Bavila mě práce s dětmi, a proto jsem jezdila i na tábory 

s dětmi. 

6. Co vás nejvíce štvalo na škole? 

Úplně všechno, hlavně to dlouhé studium. 

7. Co chcete zažít znovu? 

            Státnice - ukončení. 

  8.  Jaká byla vaše třída? 



   

 

   

 

           Základní škola byla dobrá, ale netáhli jsme všichni za jeden 

provaz. 

A vysoká škola byla jedna velká pařba. 

  9. Vaše nejoblíbenější jídlo na škole? 

Vrabec se špenátem a šišky s mákem 

  10. Váš nejlepší zážitek se třídou? 

            ZŠ-výlet do Damašek 

            VŠ-odjezd na 1 týden 

 11. V jaké třídě se Vám učí nejlépe? 

1. 6. třída   9.třída!:) 

2. 7. třída 

3. 9. třída   

4. 8. třída 

  



   

 

   

 

 

 

  



   

 

   

 

 

Naše záliby 

 
Matěj Mužík-3D tisk 

Sandra Havlíčková-Street Dance 

Adam Vlach-chovatelství 

Beáta Filová-malování a hraní na ukulele 

Patrik Hlouš- posilování (s vlastní váhou), zdravá strava  

Tobias Šlauf-fotbal  

Daniel Jurka-profesionál CS GO hráč (Silver, ban na 7 dní) 

Aleš Kollmann- motorky 

Petra Oujezdská-malování 

Martin Chladil-skaut 

Honza Šudoma- streamer twitch (živé vysílání her a reakcí) 

Patrik Říkovský-profesionál CS GO hráč (Global Elite) 

Tomáš Skála- profesionál CS GO hráč ( silver 1) 

  



   

 

   

 

 

Patrikovo posilování 
Když začala distanční výuka, období nebylo lehké, a proto jsem si začal studovat 

“jak začít cvičit”. Začínal jsem chodit na hřiště a vykonával jsem základní cviky. 

Postupem času jsem začal sledovat různé infuencery, kteří byli mým vzorem 

například: Jan Liška, Fredy Krigl. Oni mě naučili disciplíně, naučili mě přes 

youtube, jak dělat cviky správně. Dnes to už jsou 2 roky, co jsem začínal a za tu 

dobu jsem se hodně naučil. Pomohlo mi to vyčistit si hlavu a zvednout 

sebevědomí. Mám v plánu v tom pokračovat celý život. Na tomhle mě nejvíce 

baví sledovat své výsledky, upravovat si stravu, váhu a sílu. 

-Patrik 

  



   

 

   

 

ALEŠOVY ZÁLIBY-MOTORKY 

   Kdy vlastně začala moje záliba? Poprvé jsem viděl motorku v 

šesti letech, kdy můj strejda přijel na návštěvu. Svezl mě po 

okolí, projížděli jsme se lesem, po louce i po silnici. Od té doby 

mám rád motorky. Sám jsem poprvé sedl na motorku v devíti 

letech. Byl to pionýr Jawa 20 (pincek), taková slabší, ale v tu 

dobu mi to úplně stačilo. 

Od svých čtrnácti let aktivně jezdím na “peklostroji” o objemu 

175 ccm. Všechny poruchy se snažím opravit sám, někdy mi 

pomůže táta. Je sice ze starší generace motorek ale taky jede 

a vymáčknu z ní 100 km/h. Při projížďce se cítím, jakoby mě nic 

netížilo a já na všechno zapomněl. 

ČZ 175 

  



   

 

   

 

  

 

Matěj záliby 3D tisk 
V naší rodině s 3D tiskem začal můj bratr, protože jeho práce obnáší 3D tisk. 

Několikrát k nám přinesl svoji tiskárnu a mně se to zalíbilo. Zkoušel jsem s ním 

pracovat v různých programech a bratr mi přitom vysvětloval, jak na to. 

3D tisk mě chytil v době kdy mi bratr půjčil svoji tiskárnu a naučil mě základní 

věci, jak s ní pracovat. Moje záliba vzrostla, když jsem si vybral školu, která 

obsahuje 3D tisk a CNC stroje.  

Také jsem už tiskl: busty, figurky, budovy 

   Busta Darth Vadera - Matěj  

Martinovo chození do skautu 

“Skauta” jsem měl vždycky v oblibě, hlavně kvůli dobrému kolektivu  

a zábavným hrám, kterých tam je spousta. Začal jsem hlavně kvůli 

tomu, že jsem to chtěl vyzkoušet a měl jsem pocit, že skaut je 

ta správná volba. 

Máme i oddílové seskupení, kdy pomáháme s úklidem a údržbou, 

nebo chodíme na túry pěšky a jezdíme na kole. Nejlepší zážitky jsou na 

táboře, kdy děláme vlastní rukodělky ze dřeva, pomáháme  

v kuchyni a vysvětlujeme mladším, co a kde dělat. Mladší skauti se 

jmenují Vlčata, starší jsou Skauti, a pak tu máme vůdce, kteří vedou 

vlastní družinu nebo i celý oddíl. 



   

 

   

 

Martin 

Záliby CSGO- Daniel  

Tuto hru hraji od roku 2020, když jsem dostal nový počítač .Hra mě 

velice baví a budu se v ní dál zlepšovat. Ve hře jde o to, že si vybíráte 

na jaké straně budete. Buďto na straně teroristů ,kteří mají za úkol 

položit bombu a musí zabít protější tým. Policie má za úkol zneškodnit 

bombu a porazit nepřátelský tým. Ve hře si můžete kupovat bedny ,ze 

kterých vám můžou padnout skiny, které můžou stát třeba 10 korun, 

a nebo tisíce korun. Skiny můžete prodávat na trzích a prodat za víc 

nebo za míň.  

Daniel Jurka 

  



   

 

   

 

Moje záliby - Tomáš 
hraní her na PC 

Začal jsem hrát v roce 2012, moje první hra, která mě zaujala, byla 

Cobra 11:Higway Nights. Hrával jsem to od první třídy a naposledy jsem 

ji dohrál v roce 2020. Potom jsem dostal PS3 k Vánocům. Dneska hraju 

hry, které jsou na PC jako třeba CS:GO, Forza Horizon 4, my summer car 

 

My summer car - je to hra kde musíte složit auto od jediného šroubu a 

vylepšovat si auto. Hra končí, když vyhrajete rallye. 

 

CS:GO – je to online střílečka, kde hrajete 2v2 nebo 5v5, jsou tam také 

ranky, podle nich hrajete s hráči, nebo protihráči, je jich tam 18. 

 

Forza Horizon 4 – je to hra, kde se závodí. Je to volná hra se spoustou 

 aut - jako BMW nebo Toyota. Můžete také hledat auta ze stodoly. 

- Tomáš 

  



   

 

   

 

SANY - STREET DANCE 
Tancovat jsem začala už jako malá, ale přímo Street Dance tancuji šestým rokem. 

Ze začátku jsem chodila na Street Dance jednou týdně 1 hodinu, teď chodím 

dvakrát týdně 1,5 hodiny, přesněji v pondělí a ve středu do Boskovic. Taneční 

škola, do které chodím, se jmenuje Body Rockers Squad.😊S mojí skupinou také 

jezdíme na různé soutěže a vystoupení, tyhle soutěže miluju, je tam nejlepší 

nálada a energie, kterou můžete zažít! <3 Street Dance je hodně široké téma a 

má spoustu stylů, mě osobně nejvíce baví Litefeet <3 Naopak mě moc nebaví 

Lockin, tenhle styl není tak úplně pro každého. 😀  

Zde jsou nějaké fotky ze soutěží:  

 

-Sandra 

  



   

 

   

 

 

Honzovo (živé vysílání)  

Streamovat jsem začal celkem nedávno. Věnuji se tomu cca 2 měsíce. 

Za tu dobu jsem se něčemu přiučil. 

Např: Dávám si pozor na to, co čtu. 

         Umím si ze sebe udělat srandu. 

Párkrát mi na stream přišlo několik fajn lidí, se kterými jsem se pobavil. 

Objevilo se ale i pár nepříjemných, kteří mi psali špatné věci. Za které 

můžu dostat ban, protože mi nadávali. 

Ovšem streamuju různé žánry her např. (akční, příběhové a 

horrorové). 

Streamuju na různých platformách např. (Twitch, Youtube a Trovo), 

ale především vysílám na Twitchi. 

 

  



   

 

   

 

                           BEA - ZÁLIBY 
Do mých zálib spadá nejvíce malování a kreslení. Kreslím už od doby , co 

jsem se naučila držet tužku v ruce !😀 Dokonce jsem dva roky chodila i do 

ZUŠ v Letovicích ! Postupem času mi to přestalo vyhovovat a skončila jsem... 

Dalo mi to zkušenosti , ale můj typ kreslení je prostě jiný! Kreslím především 

černou fixou, protože se s ní nejlépe stínuje. Kreslení mám ráda , poslouchám 

u toho oblíbené písničky a často maluji i své emoce, tím si dokážu nejvíce 

pročistit hlavu. Do mých dalších zálib patří hraní na ukulele. Nevěnuji se 

tomu dlouho ani často , protože jsem samouk a je to docela těžké. Občas hraju 

se Sany pro radost , to je vše . Také mám velmi ráda sporty. Nejvíce mě baví 

basketbal a od nového školního roku začnu hrát florbal v dívčím týmu .😊 

Snad mě to bude naplňovat do dalších let ! <3  

 

Zde jsou na ukázku některé výkresy, které jsem namalovala : 

  

  



   

 

   

 

Petřiny kresby 

Začala jsem kreslit, když jsem tehdy byla ještě ve školce a pořád maluju 

na papír i digitálně. Než jsem byla v této škole, tak jsem hlavně kreslila 

zvířata, protože je mám ráda. Teďka už kreslím lidské postavy s výrazem 

a baví mě to. 

Jako první lidskou postavu, kterou jsem kdy 

nakreslila, byl Hero. Dost často ho používám do mých komiksů a obrázků, 

ale mám i jiné, aby ty komiksy nebyly tak suché. Když maluji na papír, tak 

používám dost často jenom propisku, ale někdy i tužku pro předkreslení 

návrhu obrázku. Zde máte ukázky kreseb mých postav. 🙂 
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